
Protokół  nr II/10 

z sesji Rady Gminy Ł ęka Opatowska 

z dnia 13  grudnia 2010 r. 

w sali posiedze ń Urzędu Gminy w Ł ęce Opatowskiej 

 

Kilka minut przed otwarciem II sesji Rady Gminy Łęka Opatowska Przewodnicząca Gminnej 
Komisji Wyborczej Pani Małgorzata Gąszczak  wraz z Zastępcą  Panią Wandą Łuczka 
wręczyły nowo wybranemu Wójtowi Gminy Panu Witoldowi Jankowskiemu zaświadczenie o 
wyborze wójta, serdecznie pogratulowały i Ŝyczyły Wójtowi aby ta czteroletnia kadencja była 
owocna, a przede wszystkim Ŝeby była słuŜbą dla dobra Gminy i jej mieszkańców   

Ad. 1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady pan Adam Kopis z minimalnym opóźnieniem  o godz. 11:06  otworzył 
II Sesję Rady Gminy.  

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocno ści obrad  

Po powitaniu przez Przewodniczącego Rady, radnych i zaproszonych gości min. radnych 
Powiatu, którym serdecznie pogratulował awansu społecznego, jak równieŜ Ŝyczył  aby 
współpraca pomiędzy Radą Gminy a Radą Powiatu układała się w sposób zgodny  
i korzystny z zadowoleniem i radością mieszkańców Gminy Łęka Opatowska, oświadczył, iŜ 
zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające  
na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy   - pan Witold Jankowski 

- Sekretarz Gminy  - pani Małgorzata Gąszczak  

- Skarbnik Gminy  - pani Alina Brząkała 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska  - pan              

  Tomasz Jerczyński 

- Kierownik Gminnego Zespołu Placówek Oświatowych – pani Barbara Kulak 

- Kierownik Gminnego Ośrodka pomocy Społecznej – pani Aniela Lipińska 

- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do         

  niniejszego  protokołu. 

Ad. 3. Zatwierdzenie porz ądku obrad 

Zaproponowano następujący porządek obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

  1. Otwarcie sesji. 



  2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

  3. Zatwierdzenie  porządku obrad. 

  4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

  5. Ślubowanie oraz wystąpienie nowo wybranego Wójta Gminy 

  6.  Wybór Komisji Rewizyjnej. 

  -   podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

  7. Wybór i ukonstytuowanie się pozostałych komisji Rady 

  -   podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Gminy          

       Łęka  Opatowska oraz przedmiotu ich działania 

  8. Interpelacje i zapytania radnych. 

  9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zakończenie sesji 

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 15 –stu radnych jednogłośnie.  

Ad. 4. Przyj ęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Adam Kopis wyjaśnił radnym, Ŝe przyjęcie protokołu z poprzedniej 
sesji nie musi być poprzedzone jego odczytaniem i jeśli nie będzie słyszał od państwa 
radnych Ŝyczenia jego odczytania w całości lub fragmencie wnosić będzie o przyjęcie 
protokołu. Protokół przed sesją jest do wglądu w biurze rady lub bezpośrednio przed 
rozpoczęciem sesji w sali posiedzeń gdzie moŜna zapoznać się z nim lub wnieść ewentualne 
uwagi. W związku z tym Przewodniczący spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej sesji –„za” głosowało 15 radnych (jednogłośnie). 

Ad. 5. Ślubowanie oraz wyst ąpienie nowo wybranego Wójta Gminy 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o powstanie i złoŜenie przysięgi przez  Wójta 
Witolda Jankowskiego na kadencje 2010 – 2014 zgodnie z art. 29 a ustawy o samorządzie 
gminnym z dnia 8 marca 1990 r. objęcie obowiązków przez Wójta następuje z chwilą 
złoŜenia wobec rady ślubowania.  

Wójt Witold Jankowski złoŜył ślubowanie wypowiadając słowa: „Obejmując urząd wójta 
gminy uroczyście ślubuję, Ŝe dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować 
będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy”. Tak mi dopomóŜ Bóg. 

Przewodniczący podziękował i oddał głos Panu Wójtowi, który wygłosił przemówienie 
związane z objęciem urzędu wójta nowej kadencji, który stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.                                                                                                                                                   
Po wystąpieniu Pana Wójta Przewodniczący Rady Adam Kopis pogratulował wyboru  
na Wójta Gminy Łęka Opatowska na lata 2010-2014 i Ŝyczył  owocnej pracy, która będzie 
przynosić korzyść i zadowolenie mieszkańców Gminy Łęka Opatowska, a jako Rada Gminy 
wspólnie będą dochodzić do wielu konsensusów, które tylko i wyłącznie będą słuŜyły dobru 
naszego społeczeństwa.  

 



Ad. 6. Wybór Komisji Rewizyjnej 

W tym punkcie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji 
Rewizyjnej, która zgodnie ze Statutem liczy 3 osoby, a następnie spośród tych 3 osób  
o wybranie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Radny Marian Pacyna zaproponował osobę radnej Bogumiły Kosmala, która wyraziła zgodę 
na wejście do składu Komisji Rewizyjnej 

Radny Mieczysław Skotnik zaproponował osobę radnego Mariana Pacyna, który wyraził 
zgodę na wejście do składu Komisji Rewizyjnej 

Radny Grzegorz Adamski  zaproponował osobę Sławomira Jóźwiakowskiego, który nie 
wyraził zgody na wejście do składu Komisji Rewizyjnej 

Radny Sławomir Jóźwiakowski zaproponował osobę Łukasza Olbrycha, który nie wyraził 
zgody na wejście do składu Komisji Rewizyjnej 

Radny Piotr Jeziorny zaproponował osobę radnego Leszka Zalewskiego, który nie wyraził 
zgody na wejście do składu Komisji Rewizyjnej 

Radny Adam Kopis zaproponował osobę radnego Marcina Góreckiego – który wyraził zgodę 
na wejście do składu Komisji Rewizyjnej 

Następnie poddano pod głosowanie poszczególne kandydatury na członków Komisji 
Rewizyjnej i kaŜda z nich otrzymała poparcie wszystkich radnych.  

W dalszej kolejności przewodniczący poprosił o wybranie przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 

Radny Leszek Zalewski zabrał głos i zaproponował aby funkcję przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej objął pan Marian Pacyna ze względu na fakt iŜ pracował w Komisji Rewizyjnej  
w ubiegłej kadencji i jest w temacie. Innych propozycji nie było, a radny Marian Pacyna 
wyraził zgodę. 

„Za” wyborem radnego Mariana Pacyna na Przewodniczącego komisji rewizyjnej głosowało 
15stu radnych (jednogłośnie). 

W tym punkcie radni wysłuchali treści uchwały Nr II/4/10 Rady Gminy Łęka Opatowska  
z dnia   13 grudnia 2010 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, którą przewodniczący 
Rady poddał głosowaniu. „Za” przyjęciem głosowało 15-stu radnych (jednogłośnie).  

 
Ad. 7. Wybór i ukonstytuowanie si ę pozostałych komisji Rady 

Następnie Przewodniczący Rady przybliŜył radnym przedmiot działania komisji  
i poinformował, Ŝe zgodnie ze statutem radny moŜe być członkiem co najwyŜej dwóch 
komisji. Zaproponował w celu ułatwienia i przyspieszenia wyboru pozostałych komisji stałych 
iŜ, będzie według kolejności alfabetycznej zadawał pytanie radnym o zadeklarowania się  
w której komisji zechcą pracować. Radni wyrazili zgodę na propozycję Pana 
Przewodniczącego w związku z tym ustalono następujące składy komisji:  

1. KOMISJA PLANOWANIA I BUD śETU 
1) Grzegorz Adamski 
2) Józef BłaŜejewski  
3)  Krystyna Jankowy  
4) Radosław Jerczyński  
5) Piotr Jeziorny 



6) Sławomir Jóźwiakowski  
7) Ewa Kosińska  
8) Łukasz Olbrych 
9) Leszek Zalewski  
 
2. KOMISJA GOSPODARCZA 
1) Grzegorz Adamski 
2) Józef BłaŜejewski  
3) Przemysław Durlej 
4) Marcin Górecki  
5) Radosław Jerczyński  
6) Piotr Jeziorny 
7) Sławomir Jóźwiakowski 
8) Adam Kopis  
9) Ewa Kosińska  
10) Łukasz Olbrych  
11) Marian Pacyna 
12) Mieczysław Skotnik  
 
3. KOMISJA OŚWIATY, ZDROWIA, KULTURY I SPORTU 
1) Przemysław Durlej 
2) Krystyna Jankowy 
3) Adam Kopis  
4) Bogumiła Kosmala 
5) Mieczysław Skotnik 
6) Leszek Zalewski  
 

Następnie odczytano projekt uchwały Nr II/5/10 w sprawie ustalenia składów osobowych 
stałych komisji Rady Gminy Łęka Opatowska oraz przedmiotu ich działania. Pan Józef 
BłaŜejewski zgłosił błąd w jego imieniu, który natychmiast został poprawiony. Projekt 
uchwały poddano głosowaniu. Z powodu opuszczenia sali posiedzeń przez  radnego  
Mieczysława Skotnika przed głosowaniem „Za”  przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych 
(jednogłośnie). 

Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący Rady Adam Kopis poinformował, Ŝe na jego ręce nie wpłynęła Ŝadna 
interpelacja.   

Ad. 9. Wolne głosy i wnioski 

W tym punkcie Przewodniczący Rady Gminy Adam Kopis zadał  pytanie czy ktoś z obecnych 
na sesji chce zabrać głos. Jako pierwsza głos zabrała Pani Skarbnik - Alina Brząkała, która 
przekazała radnym do zapoznania projekty uchwał podatkowych dotyczące rocznych stawek 
podatku od nieruchomości, podatku od środków transportowych oraz ceny skupu Ŝyta, które 
na najbliŜszej sesji będą rozpatrzone.  

Jako kolejny głos zabrał Pan Marian Kurek, który powiedział iŜ ze względu na doświadczenia 
z ubiegłego roku związane z podtopieniami w naszej gminie wynikającymi z duŜych opadów 
śniegu zasugerował, aŜeby Rada Gminy powaŜnie zajęła się udraŜnianiem rowów  
i przepustów w naszej gminie, aŜeby uniknąć na wiosnę w czasie roztopów podobnych 
sytuacji z ubiegłego roku. Korzystając z obecności radnych Powiatu prosił o wsparcie  
i wyniesienie tego tematu na forum obrad Rady Powiatu. 



Następnie głos zabrał Pan BłaŜejewski, który miał pytanie do nieobecnej na sesji Pani Radcy 
Prawnej czy jako radny moŜe być w zarządzie OSP. Pan Przewodniczący zasugerował, iŜ 
sądzi Ŝe w jego opinii sprawowanie funkcji w zarządzie OSP nie koliguje ze sprawowaniem 
funkcji radnego gminy.  Powiedział równieŜ Ŝe do najbliŜszego posiedzenia sesji Pani Radca 
Prawny Gabriela Drzazga udzieli odpowiedzi na zadane pytanie. 

Jako kolejny zabrał głos Radny Powiatu Pan Czesław Kokot, który w imieniu pozostałych 
radnych powiatu złoŜył Radzie Gminy jak i Wójtowi Witoldowi Jankowskiemu 
najserdeczniejsze Ŝyczenia, owocnej pracy na całą kadencję. Przy okazji podziękował za 
zaufanie jakie otrzymali w wyborach. Powiedział iŜ jako radni powiatowi postarają się aby 
współpraca między Radą Gminy Łęka Opatowska a Radą Powiatu Kępno układała się 
pomyślnie i dobrze. 

Pan Adam Kopis podziękował i serdecznie pogratulował w imieniu wszystkich radnych 
Gminy Łęka Opatowska a takŜe Ŝyczył aby współpraca układała się jak najbardziej owocnie, 
zapewnił Ŝe z jego strony zawsze będzie wysłane zaproszenie o kaŜdym posiedzeniu sesji 
Rady Gminy Łęka Opatowska. Powiedział, iŜ sądzi Ŝe ta interakcja będzie się układała  
z wielką korzyścią dla mieszkańców Gminy Łęka Opatowska. Zaznaczył, iŜ jeszcze nie było 
takiej sytuacji Ŝe z gminy Łęka Opatowska było czterech radnych w Powiecie. Powiedział, iŜ 
sądzi Ŝe przełoŜenie w tym okresie 4 lat jest tak wielkie, Ŝe moŜna liczyć na większą  
i szerszą współpracę. 

Następnie głos zabrał Pan Leszek Zalewski, który dołączył się do gratulacji radnym 
powiatowym powiedział równieŜ Ŝe duŜe gratulacje naleŜą się samym wyborcom – 
mieszkańcom Gminy Łęka Opatowska ze względu na wysoką frekwencję w wyborach. 
Stwierdził, iŜ ta frekwencja przyczyniła się do tego iŜ mamy tak mocną  obsadę w powiecie 
co ma nadzieję przełoŜy się to na pracę na rzecz naszej gminy, choć zdaje sobie sprawę Ŝe 
na gminie Łęka Opatowska powiat się niestety nie kończy. 

Pan Adam Kopis zwrócił uwagę iŜ niezmiernie się cieszy Ŝe sala posiedzeń jest cała 
zapełniona i cieszy się z obecności wszystkich radnych oraz zaproszonych gości i nie 
pamięta w swojej przeszłości tak wysokiego quorum w sali obrad Rady Gminy Łęka 
Opatowska. Dołączył się do stwierdzenia Pana Zalewskiego Ŝe ta frekwencja w wyborach 
była najwyŜsza i ma to przełoŜenie w formie tego, iŜ mieszkańcy Gminy Łęka Opatowska są 
świadomi Ŝe podejmują konkretne decyzje i z drugiej strony oczekują czegoś w zamian.   

Następnie zaprosił wszystkich 15 – stu radnych Gminy na spotkanie wspólne wszystkich 
komisji stałych na 15 grudnia 2010 r. na godz. 11.00. Natomiast najbliŜsze posiedzenie sesji 
zaproponował na 22 grudnia 2010 na godz. 11.00. Wobec braku sprzeciwów termin 
potwierdzono a równieŜ przyjęto środę jako dzień sesyjny. Powiedział, iŜ po oficjalnym 
zakończeniu i wyczerpaniu porządku obrad radni mogą odebrać druki oświadczeń 
majątkowych które zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. są 
obowiązani w ciągu 30 –stu dni od dnia złoŜenia ślubowania złoŜyć wypełnione na ręce 
Przewodniczącego rady.  

Jako kolejny głos zabrała druŜynowa Agata Rybak, która odczytała przesłanie światełka 
betlejemskiego: 

„Szanowny Panie Wójcie, Drodzy Państwo, zebrani goście ja chciałabym odczytać 
przesłanie światełka betlejemskiego, które wczoraj przywieźliśmy z Jasnej Góry, które za 
chwilę do Państwa je rozniesiemy. Na ok. 1 tydzień przed świętami BoŜego Narodzenia  
w Wiedniu ma miejsce ekumeniczna uroczystość podczas której płomień przekazywany jest 
mieszkańcom miasta, przedstawicielom organizacji skałkowych i innych krajów europejskich. 
Związek Harcerstwa Polskiego odbiera światło na przejściu granicznym na Łysej Polanie  
w Tatrach, skąd światło wędruje do harcerskiego ośrodka  „W duchu i prawdzie”. Po mszy 
świętej w kapliczce przekazywane zostaje dalej przez Kraków, Jasną Górę i rozprzestrzenia 



się po całej Polsce aby trafić za pomocą rąk harcerek i harcerzy do wszystkich którym bliskie 
jest przesłanie betlejemskiego światła pokoju. W Warszawie delegacja harcerek i harcerzy 
dzieli się betlejemskim światłem pokoju z Prymasem Polski, Prezydentem, Premierem, 
marszałkiem Sejmu i Senatu, światło wnoszone jest do kościołów, urzędów, organizacji i 
szpitali. Z Warszawy płomień wędruje na Północ a z tamtąd  na wschód na Ukrainę, 
Białoruś, Litwę i do Rosji. Światło z Betlejem dociera do całej Europy nawet poza krąg 
polarny. Betlejemskie światło pokoju jest symbolem pokoju i wzajemnego zrozumienia 
poszczególnych ludzi, i narodów, znakiem nadziei Ŝycia pozbawionego konfliktu i waśni. My 
harcerze Gimnazjum im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego roznosząc betlejemski ogień i 
przekazując go dalej pełnimy słuŜbę, staramy się ulepszać świat. Działając w naszych 
wioskach pokazujemy co oznacza niesienie pokoju oraz idei braterstwa. śyczę na ręce Pana 
Wójta na rozpoczynającą się kadencję pogody ducha i światła boŜego aby w zadaniach, 
które będą udziałem nie zabrakło właśnie Ŝyczliwości i wzajemnego zrozumienia dobrych, 
mądrych i Ŝyczliwych ludzi. Wręczając światło betlejemskie dzisiaj, wręczymy na ręce Panu 
Wójtowi, pracownikom urzędu, radnym, sołtysom. Natomiast do przedstawicieli firm, 
zakładów pracy, proboszczów dotrzemy przez cały tydzień aŜ do świąt BoŜego Narodzenia”.
 Po wręczeniu obecnym na sesji Betlejemskiego Światełka Pomocy druŜynowa Agata 
Rybak serdecznie podziękowała za współpracę z druŜynami harcerskimi Panu Wójtowi, Pani 
Anieli Lipińskiej. Powiedziała iŜ myśli, Ŝe są widoczni na polu słuŜby bogu, ojczyźnie  
i ludziom bo taka jest idea harcerska. Powiedziała, Ŝe bez dobra bez współpracy ze strony 
obecnych na sesji nie było by tego co rozpoczęli. Jej wielką radością jest promowanie  
Gminy Łęka Opatowska. Powiedziała, iŜ właśnie poprzez to, Ŝe „otrzymują”, pragną wyrazić 
swoją wdzięczność i pracują dla dobra wspólnego. Są równieŜ otwarci na wszelkie 
propozycje. JeŜeli będą moŜliwości jakiejkolwiek pomocy z ich strony są do dyspozycji. 
Jeszcze raz serdecznie podziękowała w imieniu własnym, harcerek, harcerzy równieŜ 
druŜyny z Siemianic. 

Następnie Pan Adam Kopis podziękował  druŜynowej Agacie Rybak, harcerkom i harcerzom 
oraz powiedział, iŜ są zawsze mile widziani na posiedzeniach Rady Gminy jak i z wszelkimi 
problemami z którymi się mogą borykać a w których władna będzie pomoc Rady Gminy. 
Powiedział równieŜ iŜ zawsze mogą przyjść i wnieść to wszystko co pozytywne i dobre z ich 
strony. Powiedział równieŜ iŜ w związku z tym iŜ w przyszłą środę odbędzie się Gminna 
Wigilia o godz. 13 a obowiązków duŜo przełoŜył spotkanie Komisji z godz. 11.00 na godz. 
10.00 

Ad. 10. Zako ńczenie sesji      

W związku z tym iŜ, wyczerpał się porządek obrad Przewodniczący Rady Adam Kopis  
o godz. 12:07 zamknął obrady II sesji Rady Gminy Łęka Opatowska kadencji 2010-2014. 
Podkreślił równieŜ, iŜ liczy na tak wysokie gremium jak w dniu dzisiejszym na przyszłych 
posiedzeniach Rady Gminy Łęka Opatowska i myśli Ŝe wspólnie będą pracować nad tym co 
wszyscy podkreślają - dla dobra mieszkańców Gminy Łęka Opatowska.  

 

 

 

 

     Protokółowała        Przewodniczący Rady  

/-/  Renata Woźnica                                                                               /-/ Adam Kopis 


